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Otrdiena  

Jūrmalā, Jomas ielā 1/5  

Sēde sasaukta plkst. 9.00  

Sēde atklāta plkst. 9.00  

Sēdi vada: 

Komitejas priekšsēdētājs  

 

Guntars Anspoks 

Sēdi protokolē: 

Administratīvās nodaļas vecākā lietvede 

 

Ilze Pešika 

Sēdē piedalās komitejas locekļi: Larisa Loskutova, Jānis Lediņš 

(piedalās no plkst. 9. 01 līdz sēdes 

beigām), Uldis Kronblūms 

Sēdē nepiedalās komitejas locekļi: Rolands Parasigs-Parasiņš 

Sēdē piedalās:  

Attīstības pārvaldes vadītāja Gundega Ose  

Attīstības pārvaldes Inženierbūvju nodaļas 

būvinženieris 

Edgars Sarkanis 

Attīstības pārvaldes Inženierbūvju nodaļas vecākā 

projektu vadītāja 

Jevgēnija Dzirniece 

 

Darba kārtība: 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana 

Darba kārtība ir apstiprināta un tajā izmaiņu nav. 

 
Ienāk J. Lediņš 

 

2. Par ielu pārbūves investīciju projektu pieteikumu iesniegšanu Satiksmes 

ministrijai un projektu īstenošanu pēc valsts budžeta aizdevuma apstiprināšanas 

Ziņotājs: G. Ose 

Izsakās L. Loskutova interesējās, kādēļ šim projektam ir tik liela summa? 

O. Ose būvdarbu iepirkuma rezultāti, iepirkums paredzēja ielas seguma 

nomaiņu un lietus ūdens kanalizācijas sistēmas pārbūvi. 

1.  Darba kārtības apstiprināšana 

2.  Par ielu pārbūves investīciju projektu pieteikumu iesniegšanu Satiksmes ministrijai 

un projektu īstenošanu pēc valsts budžeta aizdevuma apstiprināšanas 

3.  Par aktualizētas Jūrmalas valstspilsētas pašvaldības Ceļu fonda izlietojuma 

programmas 2024.-2026.gadam apstiprināšanu 

4.  Par publiska infrastruktūras objekta zemes vienībā Salaspils iela 0015, Jūrmalā, 

būvniecību un pieņemšanu pašvaldības īpašumā bez atlīdzības 
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Ņemot vērā vārdiskās balsošanas rezultātus par lēmuma projektu („par” – 4 (G. Anspoks, 

L. Loskutova, J. Lediņš, U. Kronblūms) „pret” – nav, „atturas”– nav), nolēma: 

atbalstīt lēmuma projektu “Par ielu pārbūves investīciju projektu pieteikumu 

iesniegšanu Satiksmes ministrijai un projektu īstenošanu pēc valsts budžeta 

aizdevuma apstiprināšanas”. 

 

3. Par aktualizētas Jūrmalas valstspilsētas pašvaldības Ceļu fonda izlietojuma 

programmas 2024.-2026.gadam apstiprināšanu 

Ziņotājs: G. Ose 

Izsakās: L. Loskutova interesējās, ņemot vērā siltos laikapstākļus, vai jau ir uzsākti 

ceļu remontdarbi? 

E. Sarkanis uz doto brīdi vēl nav, plānots uzsākt aprīļa baigās, maija 

sākumā. Pagaidām notiek tikai avārijas bedru remontdarbi. 

Ņemot vērā vārdiskās balsošanas rezultātus par atzinuma projektu („par” – 4 (G. Anspoks, 

L. Loskutova, J. Lediņš, U. Kronblūms) „pret” – nav, „atturas”– nav), nolēma: 

Apstiprināt 
Aktualizēto Jūrmalas valstspilsētas pašvaldības Ceļu fonda izlietojuma 

programmu 2024. - 2026. gadam. 

 

4. Par publiska infrastruktūras objekta zemes vienībā Salaspils iela 0015, Jūrmalā, 

būvniecību un pieņemšanu pašvaldības īpašumā bez atlīdzības 

Ziņotājs: E. Sarkanis 

Izsakās: U. Kronblūms iesaka izskatīt iespēju ieguldīt līdzekļus jau esošajā ceļā, 

nevis veidot pilnīgi jaunu. 

Ņemot vērā vārdiskās balsošanas rezultātus par lēmuma projektu („par” – 3 (G. Anspoks, 

L. Loskutova, J. Lediņš) „pret” – nav, „atturas”– 1 (U. Kronblūms)), nolēma: 

atbalstīt lēmuma projektu “Par publiska infrastruktūras objekta zemes 

vienībā Salaspils iela 0015, Jūrmalā, būvniecību un pieņemšanu pašvaldības īpašumā 

bez atlīdzības”. 

 

Sēde slēgta plkst. 9.17. 

 

Sēdes vadītājs  G. Anspoks 

Sēdes protokolētāja  I. Pešika 
 


